
 

Zaključci  

sa prve sjednice Vijeća roditelja održane u Osnovnoj školi Gornje Vrapče 

28.9.2023. u 19:10h.  

 

  Ravnateljica je kratko o predstavila članove odnosno izabrane roditelje svih 

razreda. 

 Roditelji su se predstavili ukratko i rekli nekoliko rečenica o sebi.  

 Izbor predsjednika Vijeća roditelja - jednoglasno je izabrana gospođa Mateja 

Krivak. 

 Izbor zamjenika predsjednika Vijeća roditelja - jednoglasno izabrana 

gospođa Tanja Tratnjak Blažić.  

 Pedagoginja je  predstavila Analizu uspjeha za školsku godinu 2022. /23. 

Ukoliko nekoga zanima detaljnije izvješće može ga dobiti od pedagoginje. 

 Pedagoginja je zatim predstavila Školski  preventivni program za prošlu 

školsku godinu. 95% toga je realizirano. Predstavljeni su preventivni 

programi za školsku godinu 23. /24. Neki se ponavljaju jer je procijenjeno 

da je potrebno. MAH 1 idu 4. razredi, išli bi javnim prijevozom no treba 

istražiti može li se to realizirati.  Novi preventivni program je Mladi 

pokretači promjena i Akademija roditeljstva. Svi detalji se mogu pronaći na 

stranicama škole ili se može zatražiti prezentacija od pedagoginje. 

 Ravnateljica je predstavila Godišnji plan i program i Kurikulum.. Predstavila 

je Kalendar rada škole.  Školska godina traje od 4.9.2023. do 21.6.2024. Ima 

dva obrazovna razdoblja,  jesenski odmor je od 30.10. do 1.11. djeca se 

vraćaju u školu 2.11. Zimski odmori: od 27.12. do 5.1.2024. djeca se vraćaju 

u školu 8.1.2024. 2. dio zimskog odmora je od 19.2. do 23.2.2024. zatim 

slijedi proljetni odmor učenika od 28.3. do 5.4., Dan škole 28.5. , 30.5. je 

Dan državnosti, a  31.5. je nenastavni dan, posebno treba naglasiti da toga 

dana nema nastave niti boravka.  

 Nabava: nabavljen je novi razglas, dva nova pametna ekrana, nove ploče, 

računala - 18 laptopa za pomoćnu informatičku učionicu, nove klupe u 

učionici tehničke kulture.  

     Sanacija krova - učionica matematike je u najgorem stanju i prokišnjava. 



 Što se tiče kuhinje nije odobreno proširenje zato što prostor izmještene 

kotlovnice ne odgovara pedagoškom standardu. 

 

 Nova ograda je postavljena no to neće spriječiti ulazak pasa. Zabranjeno je 

dovođenje pasa u prostor školskog dvorišta, čak ni na uzici ili na rukama, 

predstavnici trebaju upozoriti roditelje. 

 

 Prema kućnom redu djeca su dužna napustiti školu 10 min. nakon završetka 

nastave. Potrebno je podsjetiti roditelje da djeca ne ulaze i izlaze u školsko 

dvorište preko parkinga odnosno da ne hodaju tamo.  

 

 Donesena je Odluka o zabrani mobitela u školi koja ide na Školski odbor te 

će ući u Kućni red škole. Ravnateljica je spomenula da postoji aplikacija 

Where's my child preko koje roditelji slušaju nastavu na satu što je kažnjivo 

zakonom pa je potrebno i na to upozoriti. Mobitel može biti u torbi, ali mora 

biti ugašen. Ukoliko dijete ima potrebu za kontakt s roditeljem, može o tome 

obavijestiti učitelje te će dobiti dopuštenje za korištenje uređaja. Ukoliko 

roditelj treba dijete, može nazvati školu pa će tajnica, ili osoba koja se javi 

na telefon, otići po dijete (obavijestiti, itd.). 

 Potrebno je apelirati na djecu da racionalno koriste ubruse u svrhu poticanja 

odgovornog ponašanja i ekološki osviještenog ponašanja. Godišnji plan i 

program će biti dostupan na webu kada ga usvoji školski odbor.  

 

 Ravnateljica je predstavila Kurikulum  

 Kurikulum će biti objavljen nakon lektoriranje na webu škole.  

 Ravnateljica je rekla da su je razrednici izvijestili da su se roditelji sa svime 

složili. 

 Profesorica Pacelt je izvijestila roditelje da je obilježen Europski dan jezika,  

da za natjecanja postoji slabi interes, da se od ove godine mogu natjecati 7. 

razredi i da će djeca sudjelovati na Međunarodnom natjecanju Hippo, da 

djecu treba potaknuti i ohrabriti da sudjeluju u natjecanju. Predstavila nam 

je ZAG odnosno Zajednicu aktivnih građena, projekt grada Zagreba. 

Izvannastavna aktivnost, sastoji se od 70% terenske nastave i 30% učioničke 



nastave, uključeni su učenici od 5. do 8. razreda predstavljeni su ciljevi i 

odgojno obrazovna očekivanja, nema ocjena. Izvanučiončka nastavu u kojoj 

su sudjelovali: Pučka kuhinja na Svetom Duhu, ZAG volonteri izrađen je 

plakat (u holu škole), Euro naš novac - posjet Hrvatskoj narodnoj banci, 

pokrenuli su projekt obnove školskog igrališta, posjetili su predstavništvo 

Europske komisije u Hrvatskoj, onda su sudjelovali u Europskom zelenom 

planu sadnje stabala i koristili aplikaciju Map my Tree. Za ovu godinu imaju 

u planu: Hrana nije otpad, Zelena energija, Država i civilno društvo te 

nastaviti s projektom Čije je školsko igralište? 

 Ravnateljica je predstavila rezultate Nacionalnih ispita. Svi predmeti, osim 

povijesti, su iznad hrvatskog prosjeka, a rezultate je predala gospođi Krivak 

koja će ih poslati predstavnicima roditelja.  

 Pitanja roditelja- 

Što je s malom ogradom kod škole? Ona  nije vrlo stabilna, no i dalje tamo stoji jer 

su procijenili da je potrebna. 

Što je sa školskom kuhinjom za učenike od 5. do 8. razreda? Nema kuhara na pola 

radnog vremena,  problem prostora te se ručak nudi samo za učenike od 1. do  4. 

razreda. Jedna majka je predložila da se uvede prednost za roditelje koji su oboje 

zaposleni jer su majke odgojiteljice slale u školu djecu na ručak, a sjede doma. 

Zašto tete kuharice tjeraju djecu da sve pojedu? Do sada nije bilo takvih pritužbi, 

ali roditelji imaju izbor da djeca ne jedu ručak.  

Nastavlja li se akcija skupljanja čepova? Nastavlja se.  

Zdrava prehrana u zagrebačkim školama? Djelomično će se provoditi.  

Ravnateljica je upozorila na Snus odnosno nikotin koji se stavlja na desni, upozoriti 

roditelje da budu svjesni da djeca to mogu koristiti.  

Penjanje po krovu Škole? Pozvati policiju.  

Zašto učitelji koriste mobitele na nastavi? Ravnateljica je rekla da učitelji i djeca 

nisu jednaki te da postoji potreba za tim. Pokazala je na token za prijavu u e-

dnevnik za nastavnike. Jedna majka je istaknula da ta aktivnost traje 2 min s lošim 

Internetom, a ne pola sata te da se na radnom mjestu ne bi trebalo koristiti 



komunikacijsko-informatičkim uređajima. Ravnateljica traži od pedagoginje da to 

zapiše te da će upozoriti učitelje.  

Kašnjenje na nastavu - ako se djeca upisuju jer kasne na nastavu što je u redu i 

roditelji to podupiru, onda se očekuje da i učitelji ne kasne na nastavu. 

Ravnateljica rekla da za to postoji opravdani razlog, a to je da postoji jedan uređaj 

za kopiranje da se to ne događa stalno.  

Roditelji su istaknuli da im se jako svidjelo predstavljanje ZAG projekta te da treba 

potaknuti djecu na uključivanje u projekt i primijetili su da bi bilo dobro povezati 

to sa učenicima i aktivnostima od 1. do 4. razreda, kao na primjer Mali građani,  i 

tako dalje.  

Dobiven je 3-D printer.  

Pitanje o prikladnom odijevanju - što je to prikladno odijevanje i hoćemo li dobiti 

napismeno kako se treba odijevati?  Ravnateljica je rekla da to već postoji u 

Kućnom redu i da to nije potrebno. 

Kakva je procedura za djecu sportaše? Postoji li mogućnost odgovaranja po 

dogovoru? Kako to regulirati? Kategorizirani sportaši imaju pravo odgovaranja po 

dogovoru. Kategorizaciju je potrebno dostaviti u Tajništvo na urudžbiranje. 

Što s pohađanjem Glazbene škole? Ravnateljica će provjeriti, učitelji su uvijek 

poticali više odgovornosti i obaveza kod djece. 

Putem emaila:  

Što je s testiranjem plivanja 4. b razreda? Ravnateljica je kontaktirala Grad. ured, 

nisu joj se javili, pokušat će još jedanput, ako se povratno ne javi, nisu se ni njoj 

javili. 

 


